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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD) aan de Minister van Landbouw, Natuur 
en Voedselkwaliteit over de halal slacht van eenden, duiven, konijnen en 
herten (ingezonden 18 juni 2019). 

Vraag 1
Klopt het dat slachterij Vugts in Steenbergen niet alleen lammeren halal 
slacht, maar ook eenden, duiven, konijnen en herten?1 Zo ja, worden deze 
dieren onbedwelmd geslacht? 

Vraag 2
Indien eenden, duiven, konijnen en herten bij deze slachterij onbedwelmd 
worden geslacht, waarom zijn deze diersoorten dan niet opgenomen in het 
door u gegeven overzicht van dieren die in 2018 onbedwelmd zijn geslacht?2

1 https://www.bndestem.nl/bergen-op-zoom/dierenactivisten-the-save-movement-demonstreren-
bij-slachterij-in-steenbergen~a6acf831/

2 https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2019/06/04/
antwoorden-op-vragen-bij-de-slotwet/antwoorden-op-vragen-bij-de-slotwet.pdf
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